
Styremøte Lille Oust Vel  

mandag 13.4.2014 kl 2000 hos styreleder. 

Tilstede var Styreleder, Eva Skaar, Magne Jaatog  Tom Jørgensen, Luisa Klaveness. 

 

Styreleder la frem referater fra diverse styremøter for våren.  Alle ble godkjent.  

2. Hjemmesidene ble diskutert. De er nå på Lilleoust.com. Referater fra en del av møtene 

er fortsatt ikke i tilgjengelig format for alle. De bør vøre tilgjengelig for de alminneligste 

nettleserene: Windows explorer og firefox. 

3. Eksisterende lovforslag ble gjennomgått. Det er fortsatt en del å redigere. 

4.Rehabilitering av Scheens vei og Nicolaysens vei er fortsatt ikke utført. Tom lager en 

regning som sendes til Dyre-Moe. 

5. Fylkesmannen har stoppet Bryggesameiets planer om brygge fra Scheens brygge.  

6. Bryggen trenger utbedringer slik den ligger i dag. Tom mente dette var en oppgave for 

et bryggefirma. 

7. Søppelstativet ved Scheens brygge er iferd med å gå i oppløsning og trenger å fornyes. 

Luisa hører med Kristine Klaveness som er nærmeste nabo, hva hun kan tenke seg og 

hvordan hun ønsker dette. 

8.  Brev til medlemmene om kontingent og opplysninger av betydning for sommeren 

sendes ut i nærmeste fremtid. 

9. Jan Ivarsen har sendt inn en ny byggemelding på Velbryggen i Hestehagen. Lille Oust 

Vel oppfatter dette som et problem mellom grunneierene og Ivarsens. 

10. Aviser og fergetilskudd ble besluttet opprettholdt. 

11. Neste styremøte ble satt til 4.mai kl 2000 hos formannen. 

 

 Årets veibefaring ble bestemt søndag 24.mai med fremmøte Scheens brygge kl 1200.   

 

Oslo 16. April 2015 

Styreleder 


